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Beste

Hieronder de lijn over de portefeuilleverdeling voor bij de uitloop van de MR. Het zou kunnen dat ze je, als ze je toch voor de

microfoon hebben ook nog wat andere zaken vragen, ook gaan bevragen op andere onderwerpen die spelen. Uiteraard is het

verstandig om ze gewoon door te verwijzen naar De Jonge of Van Ark. Het is wel handig om even extra te kijken naar het lijntje op
wat er in Tilburg is gebeurd, daar kunnen journalisten vragen om een persoonlijke opvatting.

Groeten,

+++

Portefeuilleverdeling
- Toen Hugo de jonge de coronataken van Bruno Bruins overnam kreeg hij er natuurlijk een extra baan bij. Allemaal

hebben we het drukker gekregen en ik hoef niet uit te leggen dat dat extra geldt voor Hugo. We hebben met z'n drieén

opnieuw gekeken of en hoe we de zaken wat anders kunnen verdelen. Ook zodat Hugo zijn volledige aandacht kan

houden op het bestrijden van het virus.
- Het virus slokt begrijpelijkerwijs veel aandacht en tijd op. Tegelijkertijd moeten we ervoor zorgen dat andere

beleidsonderwerpen van VWS de aandacht krijgen die nodig is.

Waarom wordt dit nu pas besloten?
- Nu de cijfers weer oplopen, zien we dat de druk op corona eerder minder wordt dan meer. Daarom hebben we nu even

gekeken hoe we de zaken zo kunnen verdelen dat de lasten wat beter worden verdeeld.

Is Hugo de Jonge zo opgebrand dat hij nu portefeuilles afstoot?
- Welnee, wat een onzin. We hebben met z'n drieén gekeken naar de lastenverdeling en hebben dat iets gelijkmatiger

weten te verdelen. Ook zodat Hugo zijn volledige aandacht kan houden op het bestrijden van het virus.

Tilburg
- Ik heb de beelden gezien.
- Dit is onverstandig en onverantwoord.
- Je weet dat het virus zich via dit soort feestjes snel kan verspreiden.
-  Terwijl we juist nu alles op alles zetten om kwetsbare mensen te beschermen.
- En we moeten voorkomen dat de mensen die werken in de zorg overbelast raken.

Teststraat Schiphol
- De teststraat op Schiphol maakte deel uit van een onderzoek om ook mensen zonder klachten te testen.

- Zo is dat ook in verschillende Kamerbrieven en in de beantwoording van Kamervragen gemeld.
- Ik heb dat wellicht niet altijd voldoende benadrukt, maar het is van meet af aan de bedoeling geweest dat

steekproefsgewijs terugkeerders uit risicogebieden getest zouden kunnen worden.
- Het OMT heeft ook geadviseerd in een advies van eind juli om dit onderzoek zo op te zetten.

- Het is daarbij de ambitie geweest om deze proef stapsgewijs op te schalen en uiteindelijk iedere terugkeerder op

Schiphol uit een risicogebied getest zou kunnen worden.
- Door de krapte in de labcapaciteit heb ik mij helaas genoodzaakt gezien om de proef sneller af te ronden dan voorzien

was.

- Binnenkort verwacht ik de resultaten van de proef en hoop ik meer te kunnen zeggen over de toegevoegde waarde van

asymptomatisch testen.

Abu Dhabi
- We zetten alles op alles om de testcapaciteit zo snel mogelijk uit te breiden
- Daarbij worden allerlei opties besproken.
- We zijn met verschillende labs in gesprek, waaronder ook met Saltro.
- Daarbij bestaat de mogelijkheid om gebruik te maken van het laboratorium Unilabs UAE in de Verenigde Arabische

Emiraten.

- Bij alle gesprekken die we voeren met aanbieders staat voorop dat zij moeten voldoen aan alle eisen om veilig,
verantwoord en snel te kunnen leveren.

- Daarbij is ook nadrukkelijk het waarborgen van de privacy onderdeel van gesprek.
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[Bij doorvragen]
- Eris nog geen overeenkomst.
- Er zijn dus ook geen monsters naar de VAE gegaan.

Vaccin
- Zoals bekend is bij een proefpersoon die deelnam aan de klinische tests van AstraZeneca eerder een ontsteking in het

ruggenmerg ontdekt.
- Dat heeft ertoe geleid dat de tests onmiddellijk stil zijn gelegd. Dat is standaard procedure en toont aan dat alle

voorschriften inzake veiligheid van een vaccin worden nageleefd.
- De klinische tests in het VK, Zuid-Afrika en Brazilié zijn inmiddels weer voortgezet.
- De klinische tests in de VS liggen nog stil, omdat de Amerikaanse toezichthouder FDA de gegevens van de AstraZeneca

nog aan het analyseren is.
- Wij moeten wachten op de resultaten van die analyse of daar iets anders uitkomt dan de toezichthouder in het VK heeft

geconstateerd.
- Of dit alles gevolgen heeft voor een vaccin in 2020? De ontwikkeling van een vaccin is met veel onzekerheden omgeven.
- Daarom werken wij ook aan een portfolio van minstens 6 vaccins.

- Ik heb altijd aangegeven een vaccin niet eerder te verwachten dan in de eerste maanden van 2021.

- Preciezer dan dat kan en wil ik mij nu niet uitspreken.
- Pas als de Europese toezichthouder EMA een vaccin heeft goedgekeurd voor de Europese markt, weten we zeker dat we

het vaccin kunnen gebruiken. Als EMA meer tijd nodig heeft, moeten wij EMA die tijd geven.
- Het is van groot belang dat de voorschriften worden nageleefd. Voor de veiligheid van het vaccin en voor het vertrouwen

van de mensen dat het vaccin ook echt goed is.

- Het NKC heeft in mei 2020 gebruik gemaakt van de inzet van influencers om een jongere doelgroep te bereiken met de

coronacommunicatie.

- Communicatiebureau Roorda, dat ingehuurd is door het NKC, heeft toen voorgesteld live chatsessies op te zetten over

het onderwerp met rapper Boef en Famke Louise

- Het NKC heeft de MCCB op hoofdlijnen geinformeerd over de campagne.
- Zo ben ik ook op de hoogte gesteld van het campagnevoorstel en de inzet van de betrokken artiesten via het bedrijf is

van Ali B.

- De gesprekken en onderhandelingen zijn via Roorda verlopen. Ook de betaling verliep via Roorda omdat zij het contract

hebben afgesloten.
- Ik ben niet betrokken geweest bij de uitvraag aan Roorda, noch bij het voorstel om deze artiesten in te zetten, noch bij

de contractonderhandelingen.

[Bij doorvragen]
- Over Ali's bijdrage tijdens de campagne voor de lijsttrekkers verkiezing van het CDA kunt u hem het beste zelf bevragen
-  Hij heeft dat vrijwillig en vanzelfsprekend onbetaald gedaan.

Coronawet

- Het kabinet hoopt dat de wet op korte termijn behandeld wordt in de Kamers.

- Daar zal verder gesproken worden over eventuele inhoudelijke aanpassingen aan het voorstel.

Coronaboetes
- Ik heb de berichten ook gezien, maar ik ga daar nu eerst over praten met mijn collega’s in de ministerraad.

[Na de ministerraad]
- Om het Coronavirus onder controle te houden heeft het kabinet sinds maart dit jaar ingezet op strenge handhaving van

de coronamaatregelen.
- Het niet naleven is strafbaar gesteld met een boete van 390 euro voor meerderjarigen en 95 euro voor minderjarigen.
- Een boete van 100 euro of meer levert een registratie in de justitiéle documentatie op, in de volksmond een strafblad.
- In april is op verzoek van de Tweede Kamer het beleid aangepast waarbij een enkele Coronaboete niet mee telt voor het

verkrijgen van een Verklaring Omtrent Gedrag (VOG).
- Recent heeft de Kamer unaniem gevraagd nog eens verder te kijken naar het handhavingsbeleid, specifiek naar de

aantekening en de hoogte van de boete.
- Naar de wens van de Kamer heeft het kabinet vandaag besloten de aantekening in het justitieel dossier te laten

vervallen, met terugwerkende kracht.
- Gelet op de huidige toename van het aantal besmettingen ziet het kabinet nog altijd noodzaak om stevig te blijven

handhaven.
- De hoogte van de boete is daar een belangrijk element van, daarom wil het kabinet de discussie met de Kamer voeren of

een verlaging van het boetebedrag noodzakelijk is.

Heeft dit te maken met Grapperhaus?
- Nee. Dit gebeurt op verzoek van een meerderheid van de Tweede Kamer.

Maar dit besluit komt nadat hij een boete heeft gekregen?
- Zoals u weet opereert het OM zelfstandig en onafhankelijk. Dit staat los van deze besluitvorming vandaag door de

ministerraad.
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